
Friluftsrådet
på Sydfyn

Dato : 07.12.2021
Referent :

Deltagere :
Ninna, Erik, Per B,
Michael Martin, Fini og
Simon
Afbud:
Lars og Per F

Bestyrelsesmøde på Trente Mølle  Trentevej 7  5672 Broby
klokken 18.00 – 22.00

Næste møde :
Torsdag d. 13.01.2022

Dagsordenpunkter Diskussion Handling Ansvarlig(e)
person(er) Tidsramme

1. Godkendelse af
referatet fra sidste møde.-
Godkendelse af
mødedagsordenen.
Opsamling fra Seminaret I
Faaborg og omkring de
nedsatte
bestyrelsesudvalg,
Per og Ninna
Det lokale Friluftsråds
arbejdsområder og
rrollefordelingen
Se bilag som I meget
gerne må uddybe mere
og supplere

Det var kun Per B der
deltog i de nedsatte
bestyrelsesudvalg på
seminaret i Faaborg.



2. Samarbejdsform med
HQ. Møder med Mogens
Kirkeby,
Se bilag om
rollefordeling

Vi har læst det igennem,
og det er rigtig fint og
retvisende.

3. De to høringssvar som
er sendt. de, 1. december
Faldsled Havn og den nye
lokalplan.

Der er fredningsmøde den
17/12 på Skovsgård

Michael Martin deltager

4. De 3 temagruppers
arbejdsområder,
arbejdsform og møder, set
i forhold til KV21.
Se bilag
a. Flugtkydebane
b. Adgangsforhold, -
sager. Grønt råd ?
c. Det Blå element og
Havplanen, fast kontakt til
Leif Nielsen og/eller
Helle Stuart ?
Se bilag

b. Tages ikke op på det
grønne råd, men kommer
direkte fra Friluftsrådet til
kommunerne

c: Der er ikke rigtig gang i
det blå netværk

- Ninna holder tæt
kontakt og øje

5. Bestyrelsens møder.
fastlæggelse af fremtidige
møder
Fastlæggelse af årsmøde,
senest I marts. Tema ?
Se Bilag

Fremtidige møder: 13/1,
22/2,

Årsmøde i friluftsrådet den
3. marts 2022

6. Siden sidst  fra
formanden
Nye tilskudstemaer

https://friluftsraadet.dk/em
ne/tilskud-til-friluftsliv

https://friluftsraadet.dk/emne/tilskud-til-friluftsliv
https://friluftsraadet.dk/emne/tilskud-til-friluftsliv


KV21
TV2Fyn TV2Fyns møde handlede

meget om streaming
kontra flow tv.

7. Siden sidst fra de andre
i bestyrelsen
Nyt Grønt flag I Horne

Per B er gået ind i en
ridesti fra Årslev til Ringe
gennem det grønne råd -
planen var, at den skulle
gå via faunapassagen,
hvilket ikke er godt

Simon har været til dialog
møde med DN,
Svendborg kommune og
lodsejerne i Vejstrup ådal,
i anledning af, at DN
ønsker at frede 75hk fra
landevejen til stranden

8. Eventuelt.
Kom 10 min for tidligt
næste gang I skal med
Bøjden-Fynshav, der er et
fantastisk område bag det
gamle venterum, med en
masse ledeblokke mm.

9. Julekomsammen




